



## Styrelsemöte

# Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdag den 10 mars, kl. 17.00

Lokal: Zoom.us tel:771-133-3764

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *Axel Lihagen, Helena Rylander, Frida Andersson, Greta Sten, Leon Höglund, Sara Robertson, Robert Sznajder Granat, Louise Fredriksson, Paula Kjellen, Johannes Levinsson, Linus Olsson och Manda Gisselgård.*

Övriga: *Gustaf Andersson och Zoltan Szabo.*

Bilagor:

Föredragningslista 200324

Protokoll 200310

---

### 1. Mötets öppnande

1.1. Ordförande Axel Lihagen öppnade mötet 17.15.

### 2. Val av sekreterare

2.1. Helena Rylander valdes till sekreterare.

### 3. Val av justeringsperson

3.1. Louise Fredriksson valdes till justeringsperson.

### 4. Närvarande

4.1. Alla i styrelsen samt Zoltan Szabo och Gustaf Andersson var närvarande via Zoom.



5. Adjungeringar

5.1. Inga att adjungera in.

6. Förra styrelsemötets protokoll

6.1. Protokoll 200310 (BILAGA)

6.1.1. Godkändes utan ändringar och lades till handlingarna.

7. Bordlagda ärenden

7.1. Inga bordlagda ärenden.

8. Fastställande av dagordningen

8.1. Tillägg av punkten Årets VFU-plats och handledare lades till som punkt 15.1.

8.2. Punkten Möte med programledning lades till som 12.8

8.3. Punkten Rättning av tenta lades till som punkt 15.2.

9. Hälsorunda

9.1. Alla närvarande berättade hur de mådde. Många var frustrerade över distansläget på skolan och tyckte det är tråkigt att inte vara i skolan och ha föreläsningar och träffa klasskamrater.

10. Föregående period

10.1. ÄoPoP

10.1.1. De från styrelsen som var närvarande var mycket nöjda med kvällen. Många från fadderiet och SF var på plats. De som ansvarade för sittningen var nöjda och det var mycket uppskattat av alla deltagande.



## 11. Kommande period

### 11.1. Kaffeonsdag

11.1.1. Kommer ställas in pga coronapandemin.

### 11.2. FUM 4/4

11.2.1. Kommer att flyttas framåt i vår pga coronapandemin.

## 12. Covid-19

### 12.1. Möten och digitala lösningar

12.1.1. Från Medfak ska alla föreningar hålla ned alla interaktioner och möten där personer ses, och att dessa även ska ske på distans om det går.

12.1.2. Alla föreläsningar och gruppaktiviteter sker nu på distans. Det har fungerat olika bra på olika terminer, det gäller framförallt preklin-terminerna.

### 12.2. OMSiS

12.2.1. OMSiS skrev ett brev till programledningarna på alla läkarprogram i Sverige som skulle publiceras i Läkartidningen med krav från SLFs håll vad gäller VFU under Corona-krisen. LiMUR valde att inte stå bakom brevet då de ansåg att det var för tidigt att komma med en kravlista med tanke på att en liknande situation inte har uppstått tidigare. Många av punkterna SLFS nämnde anser LiMUR även att programledningen hade påbörjat arbetet med.

### 12.3. FUM

12.3.1. Helena Rylander berättade att hon tillsammans med ordförande Axel Lihagen och FUM-ordförande Gustaf Andersson beslutat att flytta FUM från den 4/4 till antingen 7e eller 14e maj pga läget på universitetet i och med Coronaviruset.

### 12.4. K8



12.4.1. Greta Sten berättar att de studenter som ska på K8 nästa termin har fått veta att de inte får göra sina projekt utomlands utan de måste hitta projekt i Sverige. Hon tyckte att informationen som hade gått ut var bra.

12.4.2. Många som varit på K8 den här terminen har behövt åka hem. I nuläget så försöker universitetet arbeta med att se till att alla studenter ska kunna bli godkända trots att all datainsamling inte är gjord.

#### 12.5. Sektionsveckan

12.5.1. Ledamot Manda Gisselgård berättade att de föreläsare som bokats till sektionsveckan inte kommer vilja föreläsa vecka 17 i och med distansläget just nu. Det beslutades att avvakta lite med planering inför sektionsveckan, och eventuellt se över möjligheten att anordna den i höst istället.

12.5.2. Det beslutades om att utvärdera läget varje styrelsemöte för att se om det går att ordna några av aktiviteterna under våren, men att förbereda för att det kan bli i höst.

#### 12.6. Balen

12.6.1. Bal-gruppen har diskuterat läget i och med Corona och att det nu endast är lagligt med bordsservering. Det skulle innebära att det inte går att ha varken fördrink eller fest efteråt, vilket gör att det är bättre att skjuta upp den till i höst också.

#### 12.7. Festivalen

12.7.1. Ordförande Axel Lihagen berättade att han haft mycket kontakt med sexmästare Erik Modéus om Festivalen. När regeringen kom ut med beslut om att inte mer än 500 personer får vistas på samma plats så tog Medsex beslut om att ställa in Festivalen. Våldigt tråkigt tyckte alla inblandade.

12.7.2. Styrelsen diskuterade att gå ut med en gemensam beklagan till medsex, men även allt annat som kommer ställas in under våren pga pandemin.

#### 12.8. Möte med programledningen



- 12.8.1. Frida och Greta från LiMUR hade möte med programledningen. De var ett kort krismöte med Janne och Katarina. De hade stor förståelse för studenternas oro, de hade fått mycket mejl i början av förra veckan, men det hade sedan lugnat sig när de gått ut med mer info.
- 12.8.2. De tog bland annat upp K8-frågan. Något annat de diskuterade var tentor och hur det ska ske, då både neuro-omtentan i K5 och bildtentan i T10 både sker om några veckor. Detta skulle ha möte om senare denna veckan.
- 12.8.3. De hade även diskuterat underläkarvik för T9 och T10, då studenter hade uttryckt oro att inte få arbeta som UL i sommar om VFUn påverkades. Men detta sa de ffa var en arbetsgivarfråga. Som läget ser ut nu så ska VFUn bedrivas som vanligt.

### 13. Verksamhetsberättelse

- 13.1. Helena Rylander berättade att det skapats ett dokument på MF-driven där styrelsen gemensamt ska skriva verksamhetsberättelsen från året 19/20. Alla styrelsemedlemmar får ansvar att skriva vad de arbetat med på sin post, men även gemensamt i föreningen.

### 14. Verksamhetsplan

- 14.1. Axel Lihagen berättade att planen för nästa verksamhetsår skall presenteras på ett mer levande och inspirerande sätt än tidigare då det presenterats som en punktlista. Det föreslogs att inte ha postspecifika mål utan att snarare förmedla styrelsen gemensamma mål för nästkommande verksamhetsår. Det handlar just nu mycket om styrelseutskotten och deras arbete, kontinuitet i evenemang och projekt.
- 14.2. Huvudrubrikerna i verksamhetsplanen: Styrelseutskotten (medlemsrekrytering, engagemang, idrottsturnering), Utbildning, Psykisk hälsa, Studiesocialt (engagemang, sektionsveckan, balen), Kommunikation till medlemmarna, Programöverskridande aktiviteter, Miljöarbete som grön sektion, Medlemsrekrytering och engagemang och Hemsidan.



## 15. Övriga frågor

### 15.1. Årets VFU-plats och årets pedagog

15.1.1. Johanna som är utbildningsutvecklare i Consensus har skickat

### 15.2. Rättning av tenta

15.2.1. Linus Ohlsson berättade att studenter som skrivit terminstentan i K4 utan att ha avslutat terminen har fått sina tentor rättade trots att programledningen meddelat att studenter som gör det inte kommer få tentan rättad. Det är nu en person i K4 som blivit godkänd på K4 utan att terminen är avslutad och det har skapat en del arga miner från andra studenter då

### 15.3. Inställd sittning

15.3.1. En sittning som skulle ske på Örat har behövt ställas in och kårservice vill inte ge tillbaka avgiften som betalats in vilket gör att det går ut över de som planerat sittningen som i sin tur får försöka dela kostanden på alla som var anmälda. Tyvärr så kan MF inte hjälpa till med det.

### 15.4. Sektionstacksittningen och kaffeonsdagar

15.4.1. Alla kaffeonsdagar kommer tills vidare ställas in och tyvärr kommer även sektionstacksittningen avbokas.

## 16. Utvärdering

16.1. Alla närvarande tyckte att det fungerade bättre än förväntat med Zoom, men att det var ett tråkigt möte i och med att allt handlade om att ställa in aktiviteter och evenemang pga corona-pandemin.

## 17. Nästa möte

### 17.1. Fikaansvarig

17.1.1. *Ingen till nästa möte med tanke på distansläge.*



18. Mötets avslutande

18.1. Ordförande Axel Lihagen avslutade mötet 19.25.